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1. Valg af dirigent:  

Som dirigent bliver Steffen Bøllund valgt  

2. Konstatering af generalforsamlingens lovlighed: 

Dirigenten opremser fakta omkring generalforsamlingens indkaldelse og konstaterer, at den 

er lovligt indkaldt 

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år: 

Formand Gitte Busch Pedersen fremlægger beretning for sejlsæson 22/23 

a. Opadgående tendens i antallet af deltagende både ved stævner i 2023. Det er 

vigtigt, at vi bakker op om de 5 årlige stævner der arrangeres. Der har i år været 

flere lokale både med til ligastævnerne, helt som håbet, med tiltaget om tilskud til 

nye besætninger. 

b. Forslaget fra generalforsamlingen 2021 om, at DM skal afholdes fra fredag til 

søndag (tidligere torsdag til lørdag) blev afprøvet sidste år. Medlemmerne 

godkender, at det nu skal være permanent. 

c. Opdatering af hjemmeside er startet med arrangørdrejebogen. Desuden forefindes 

referater fra generalforsamlinger og bestyrelsesmøder fra august 2022 nu på 

hjemmesiden. 

d. DM 2024 lægges i Aarhus  

e. En H-bådslegende er gået bort i 2022. Vi mindes Ole Christensen, Hårup 

Maskinfabrik 

f. God messe oplevelse ved Fredericia Boatshow. Gode tilbagemeldinger og flot 

engagement fra de mange medlemmer der tog del i planlægningen, vagterne etc. 

g. Manglende opbakning til NM. Kontakt er taget til formændene fra de øvrige forbund. 

Der arbejdes videre med afklaring, indtil da pauseres NM. 

h. Vinterundervisning om H-bådens rig og trim mhp. at komme i kontakt med flere 

lokale H-bådssejlere, har været afholdt i 3 sejlklubber rundt omkring i DK. Mads 

Korsgaard (i Vedbæk) og Anders Bertelsen (i Horsens og Aalborg) varetog 

undervisningen. Der er meget positive tilbagemeldinger fra de 3 sejlklubber, hvorfor 

Anders Bertelsen tilbyder at koordinere undervisningsholdet og oplægget igen til 

næste vinter. Gitte Busch Pedersen kontakter sejlklubber. 



 
i. Kontakt til DS og Kerteminde Sejlklub mhp. at have et samarbejde om Sejlerskole 

Cup’en i Kerteminde 2. lørdag i september. Denne henvendelse blev modtaget 

meget positivt og de byder H-bådsklubben velkommen til september. Planlægning 

af dagen påbegyndes efter sommerferien. 

j. Tracking med SAP blev afprøvet i Vedbæk. Desværre lykkedes det på ingen måde 

at få det aktiveret. Bestyrelsen vil arbejde videre på, hvordan klassen kan sikre 

tracking uden brug af fx Trac Trac som er for dyrt. 

Beretningen bliver godkendt af generalforsamlingen. 

4. Fremlæggelse af revideret regnskab: 

Gitte Busch Pedersen fremlægger på vegne af Kasserer Mads Korsgaard regnskabet for 

2022.  

a. Der var lidt færre indtægter fra kontingenter end budgetteret.  

b. Spørgsmål til poster omkring merchandise og tilskud fra DS. Der er bl.a. købt H-

båds sweatshirt til sejlere der deltog Brejning og den manglende indtægt fra DS er 

grundet, at DHBS ikke afholdte begivenheder pengene var stilet til.  

Regnskabet bliver godkendt af generalforsamlingen 

5. Behandling af indkomne forslag: 

a. Forslag fra Frederik Korsgaard om, at der ved stævneplanlægning tages hensyn til 

øvrige stævner. Bestyrelsen vil gerne tage hensyn hvor det er muligt. Medlemmerne 

tilkendegiver, at det kan være svært at undgå sammenfald og giver bestyrelsen 

frihed til at fortsætte det gode arbejde også ift. planlægning af stævner. 

Medlemmerne udtrykker at tidlig information (før årsskiftet) om stævnekalenderen er 

vigtigst. 

b. Vedtægtsændringer på opfordring fra bestyrelsen: 

1. Ændre ordlyden i § 11.1 til ”ved udeblivelse fra et stævne tildeles 

point som deltagerantallet +1 ift. Det udtagelsesstævne med flest 

deltagere” – ændring vedtaget. 

2. Fjerne § 11.6, angivelse af vindstyrke, da det fremgår af SI – 

ændring vedtaget. 

3. Tilføje, at der gøres brug af VHF til sikker kommunikation fra 

baneledelsen til sejlerne før og mellem sejladserne. Længere 

drøftelse med mange for og enkelte imod. Det aftales, at det skal 

afprøves, dog skal bestyrelsen udfærdige et kort skriv om rammen 

for brug af VHF-kommunikation fra baneledelsen. Prøveperioden 

evalueres ved generalforsamlingen 2024. 

 



 
6. Bestyrelsens planer for det kommende år:  

a. DHBS deltager i årets sejlerskole Cup – Planlægning starter med Kerteminde 

Sejlklub efter sommerferien og der ønskes 2-3 flere H-bådssejlere med. 

b. DS har givet DHBS 9000,- til et læringsstævne for nye sejlere - vi planlægger evt. 

med at gøre det under festuge Cup’en, dette er ikke helt afgjort. Bestyrelsen søger 

medlemmer der vil deltage i planlægningen. 

c. Fortsætte vinterundervisning i rig og trim for lokale sejlklubber mhp. at komme i 

kontakt med flere lokale H-bådssejlere.  

d. Vinterundervisning for medlemmer. Bestyrelsen efterspørger medlemmer der vil 

tage et træk på at stable relevant undervisning på benene for DHBS’ medlemmer. 

Det kan arrangeres fysisk med online tilgang. Hvem vil arrangere 2-3 

arrangementer i vinteren 2023/24? 

e. Bestyrelsen vil gerne arbejde mere professionelt med fundraising – og søger derfor 

dialog med et medlem der har viden herom. 

Kontakt Gitte Busch Pedersen, hvis du vil bidrage i en eller flere af ovenstående punkter. 

7. Budget: 

Budget 2023 er lagt uden store forandringer 

8. Fastlæggelse af kontingenter og indmeldelsesgebyr: 

Nuværende satser for kontingenter og indmeldelsesgebyr fastholdes 

9. Valg af bestyrelsens formand: 

Formand Gitte Busch Pedersen bliver genvalgt 

10. Valg af 4-6 bestyrelsesmedlemmer, samt 1-2 suppleanter: 

a. Finn Pedersen ønsker ikke genvalg. Finn takkes for det store arbejde han har 

bibragt DHBS og modtager stor applaus fra forsamlingen. Bestyrelsen foreslår at 

spørge ud til medlemmerne om, der er en tursejler der ønsker at indgå i 

bestyrelsen, da DHBS også ønsker at varetage H-båds tursejleres interesse. 

b. Følgende medlemmer bliver derudover genvalgt til bestyrelsen 

• Frederik Lykke Andersen, næstformand 

• Jakob Gadegaard Bendixen, sekretær 

• Mads Korsgaard, kasserer  

• Finn Søgaard  

• Niels Fristrup 



 
• Niels Søndergaard, suppleant  

11. Valg af revisor, samt revisorsuppleant: 

Revisorer John Frank Paulsen bliver genvalgt, ligeledes bliver Thomas Hannibal genvalgt 

som suppleant. 

12. Evt. 

 

Peter Dan opfordrer til, at bestyrelsen arbejder mere fokuseret på PR på de sociale medier, 

samt er vedholdende overfor Tv-stationer således, at H-bådens flotte resultater og 

aktiviteter gøres mere kendt. Et forslag er at købe sig til en SoMe ekspert, som kan 

promovere H-båden på såvel FB som på Instagram. Bestyrelsen tager forslaget til 

efterretning.  

 


